



# 渣打银行（中国）有限公司

## 厦门自贸试验区象屿支行

### 营业时间调整通知

为了做好新型冠状病毒肺炎疫情的防控工作，保障客户与员工的健康安全，

自 2021 年 9 月 22 日（星期三）起调整对外营业时间为上午 10:00 至下午 16:00。营业时间恢复后将另行告知。

您也可以通过我行电话银行和网上银行等电子渠道办理业务。

- 电话银行：

固定电话	移动电话	港、澳、台及海外地区
800 988 0018	400 888 8393	(86-755) 2589-0833

- 网上银行：

<https://s2b.standardchartered.com/unifiedlogin/login/index.html?language=zh&source=classic>

为了您和家人的身体健康，请尽量减少外出，勤洗手、戴口罩，如给您带来任何不便，敬请谅解！如有任何需要，请致电渣打银行中小企业金融服务热线 400 888 8393。

渣打银行（中国）有限公司  
厦门自贸试验区象屿支行  
2021 年 9 月 22 日



## Standard Chartered Bank (China) Limited

### XMFTZ Sub-branch

## Business Hours Arrangement

For effective prevention and control of novel coronavirus pneumonia, to ensure the health and safety of our clients and employees, Standard Chartered Bank (China) Limited XMFTZ Sub-branch will have the business hours arrangement. Please refer to the details as follows:

The business hours will be adjusted from 10:00 am to 16:00pm Sep 22nd, 2021 (Wednesday). The business hours will be notified upon resumption.

We will provide service through electronic channels such as phone banking and online banking.

- Phone Banking:

Fixed Line	Mobile	Overseas Hotline
800 988 0018	400 888 8393	(86-755) 2589-0833

- Online Banking:  
<https://s2b.standardchartered.com/unifiedlogin/login/index.html?language=zh&source=classic>

For your health and that of your family, please refrain from going outdoors. Remember to wash hands frequently and wear masks. For any queries, please call our service hotline 400 888 8393 for Business banking service.

Standard Chartered Bank (China) Limited

XMFTZ Sub-branch

Sep 22nd, 2021